
La q�esti� de la seguretat ciutadana apareix en la

precampanya de Banyoles

Hi ha hagut un increment de delictes del 158%, per� la puja es concentra

en robatoris a lÕinterior de cotxes comesos gaireb� tots per una mateixa

persona

Roda de premsa posterior a la junta de Seguretat de

Banyoles de lÕabril de 2016 R.E.

La intensif icaci� de les declaracions dels representants pol�tics

quan sÕacosten unes eleccions ha comen�at a Banyoles a costa dÕ

una q�esti� tan sensible com �s la seguretat ciutadana. La

precampanya sÕha ober t arran del balan� de criminalitat del primer

trimestre de lÕany publicat pel Ministeri de lÕInterior, en qu� la ciutat

de lÕestany no en sur t ben parada: Banyoles ha tingut un increment

del 158% de delictes penals respecte al mateix per�ode de lÕany

anterior, i que �s lÕaugment m�s gran entre les ciutats gironines de

m�s de 20.000 habitants.

Amb aquesta dada a la m�, el regidor de Conviv�ncia i Progr�s

(CiP), Quim Fern�ndez, ha demanat a trav�s de la premsa la convocat�ria dÕuna junta de por taveus (no lÕha

solálicitat of icialment, segons lÕequip de govern) i ha reclamat pol�tiques preventives com ara les encaminades a

la inclusi� social. Sumem Banyoles, per la seva banda, demana que no es caigui en lÕalarmisme i apunta tamb� al

vessant social com a rerefons de la delinq��ncia: ÒLa millor pol�tica de seguretat �s la que busca reduir les

desigualtats i aprofundir en la conf ian�a entre la ciutadania.Ó

La causa

LÕalcalde ha matisat les xifres del ministeri, indicant que lÕincrement par tia dÕuns n�meros molt baixos i que

lÕhavia provocat lÕonada de robatoris a lÕinterior de cotxes, perpetrat majorit�riament per  una sola persona

[http://www.elpuntavui.cat/punt-divers/ar ticle/4-divers/2132858-ingressa-a-preso-un-home-per-cometre-tres-robatoris-a

mb-forca-a-vehicles-a-banyoles.html?cca=3] , detinguda 20 vegades. ÒInseguretat? No, han estat fets concrets

per� reiteratsÓ, replica Miquel Noguer (Junts), que situa tamb� en el grup de fets puntuals el recent atracament a

un domicili.

El principal par tit de lÕoposici�, ERC, pensa de manera similar. ÒNo tinc la impressi� que hi hagi un �ndex de

delinq��ncia excessivament alt, sin� que hi ha hagut un episodi concret de robatorisÓ, diu Jaume Butiny�.

Junta de seguretat

No obstant treure ferro a la situaci�, lÕalcalde t� previst convocar una junta de seguretat en els pr�xims dies.

LÕ�ltima vegada que es van reunir representants de les par ts implicades en la seguretat ciutadana a Banyoles va

ser abans de la pand�mia.

Publicat a:

-El Punt Avui. Girona 11-06-2022, P�gina 22



Font del document:

http://www.elpuntavui.cat/societat/ar ticle/5-societat/2152502-la-queestio-de-la-seguretat-ciutadana-apareix-en-la-preca

mpanya-de-banyoles.html


